



People's Democratic Republic of Algeria
Ministry of Post and Telecommunications
Algerian post Headquarters
bloc numb 01 parcel numb 04 Business District, Bab Ezzouar, Algiers
FIN: 000216002104442



After the batch numb 3 was declared unfruitful, the Headquarters of Algeria Post relaunches the Open National and International Call for Tenders with Minimum Capacity Required, numb. **16 /DGAP/DMSEF/2023**, for:

Acquisition of an ATM Solution (Equipment & Software)
Installing and Commissioning of 1000 ATMs Divided into Three Lots:

Lot numb. 03: 100 Multifunction Indoor ATMs.

This Open National & International Call for Tender is intended for the following tenderers (individual companies or Group of Companies):

- Original Manufacturer of ATM, or his Representative or the Authorized Distributor here in Algeria. The Representative is authorized to provide a certificate of authorization from the Manufacturer, supported by documentary evidence.
 - Tenderers having a minimum annual turnover which must not be less than 100 million Algerian dinars during the last two financial years, according to the financial statements. (For foreign bidders the exchange rate applied will be that of the day of bids' submission).
 - Who undertake to guarantee the equipment, subject of this call for tender for a period of 24 months, from the date of the provisional acceptance of each order.
 - Who undertake to provide assistance services for 3 years from the expiry of the warranty period under an assistance contract.
 - Who has or undertakes to set-up, when signing the market, an after-sales service network at the local level.
- The specifications are to be withdrawn by interested tenderers, directly or by duly authorized representatives at the headquarters of Algeria post Markets Division, 09th Floor, against payment of the non-refundable sum of (15,000) Dinars to be transferred to the Postal Current Account number 380576 key 80 for the National Tenderers, and one hundred Euro (100) for Foreign Bidders, to be transferred to the Bank Account number: 621 300 300 018 46 opened in the name of Algeria Post with the National Bank of Algeria (BNA), representing the costs of documentation and reprography.
- The preparation of tenders is set at forty-five (45) days from the first publication of this notice of invitation to tender in The Official Bulletin of the Public Operator's Contracts or in the National Press.
- Tenderers remain bound by their tenders for a period of ninety (90) days, plus the duration of the bids preparation, from the date of bids opening.
- The day of offers deposit corresponds to the last day of preparation of the offers as indicated above, from 8:30 am to 12:00, at the address mentioned above.

A bid bond greater than one point five percent (1.5%) of the maximum amount of the bid, when it is greater than or equal to three hundred millions 300,000,000.00 Dinars, must be presented by the bidder, in his Technical Bid.

The Tenderers must submit their tenders accompanied by the documents listed in article 16 of the Specifications.

Each tenderer must submit his tender in one (1) original and two (2) copies, respectively marked "original", "copy 1", "copy 2". The Application File, The Technical Offer and The Financial Offer must be put in separate envelopes. The three envelopes are inserted in an another anonymous envelope bearing only the following mention:

To Be Opened Only by the Commission of Bids Opening & Evaluating

Open National & International Call for Tenders
With Minimum Capacity Required
Numb 16 /DGAP/DMSEF/2023

Acquisition of an ATM Solution (Equipment & Software)
Installing and Commissioning of 1000 ATMs Divided into Three Lots

Lot numb. 03: 100 Multifunction Indoor ATMs.

The opening of the application files, the technical and the financial offers will take place in a public session, at the last day of the preparation of the offers, at 14:00 p.m.

The Bidders are invited to attend

El Moudjahid/Pub

ANEP 2416030192 du 30/09/2024



REPUBLIQUE ALGERIENNE DEMOCRATIQUE ET POPULAIRE
MINISTERE DE LA POSTE, DES TELECOMMUNICATIONS
EPIC ALGERIE POSTE DIRECTION GENERALE
lot n° 01 parcelle n° 04 Zone d'Affaires Bab Ezzouar Alger
NIF : 000216002104442



Suite à l'infirmité du lot n° 03, la Direction Générale d'Algérie Poste relance l'avis d'Appel d'Offres National et International Ouvert avec Exigence de capacités minimales, N° **16 /DGAP/DMSEF/2023**, portant :

« ACQUISITION D'UNE SOLUTION (EQUIPEMENTS ET LOGICIELS) DE GUICHETS AUTOMATIQUES DE BANQUE

INSTALLATION & MISE EN SERVICE DE 1000 GAB REPARTIS EN TROIS LOTS :

Lot 3 : 100 GAB Multifonctions Indoor ».

Le présent appel d'offres national et international ouvert avec exigence de capacités minimales s'adresse aux soumissionnaires (centres de services ou en groupement) :

- Fabricant des Guichets Automatiques de Banques ou son représentant / distributeur autorisé en Algérie, le représentant est autorisé à fournir un certificat d'autorisation du fabricant, appuyé par des preuves documentaires.
 - Ayant un chiffre d'affaires annuel minimum qui ne doit pas être inférieur à 100 millions de Dinars Algériens au cours des deux dernières exercices financiers, selon les états financiers. (Pour le soumissionnaire étranger le taux de change appliqué sera celui du jour du dépôt de son offre.)
 - Qui s'engage à garantir les équipements, objets du présent appel d'offres pour une durée de vingt-quatre (24) mois, à compter de la date de la réception provisoire de chaque commande.
 - Qui s'engage à assurer les prestations de maintenance pendant trois (03) années à compter de l'expiration du délai de garantie dans le cadre d'un contrat de maintenance.
 - Qui dispose ou s'engage à mettre en place à la signature du marché, un réseau de service après-vente au niveau local.
- Le cahier des charges est à retirer par les candidats intéressés, directement ou par des représentants dûment mandatés, à la Direction Générale d'Algérie Poste, Direction Centrale des Marchés, 9ème étage, sis au Quartier des Affaires Bab Ezzouar - Alger Algérie, contre paiement de la somme, non remboursable, de quinze mille dinars (15,000.00 DA) à verser au compte courant postal CCP n° 380576 clé 80 pour les soumissionnaires nationaux, et de cent Euro (100 €) pour les soumissionnaires étrangers à verser au compte bancaire N°621 300 300 018 46 ouvert au nom d'Algérie Poste auprès de la BNA, représentant les frais de documentation et de reprographie.

La durée de préparation des offres est fixée à quarante-cinq (45) jours à compter de la date de la première publication de l'avis d'appel d'offres dans le bulletin officiel des marchés de l'opérateur public ou dans la presse nationale.

Les soumissionnaires restent engagés par leurs offres pendant un délai de quatre-vingts (90) jours augmenté de la durée de préparation des offres, à compter de la date de dépôt des offres.

Le jour de dépôt des offres correspond au dernier jour de la durée de préparation des offres tel qu'indiqué ci-dessus, de 8h00 à 12h00 à l'adresse mentionnée ci-dessus.

Une caution de soumission, est égale à un et demi pour cent (1.5%) du montant maximal de l'offre, doit être présentée dans l'offre technique du soumissionnaire, lorsque son offre est supérieure ou égal à trois cent millions de Dinars Algériens (300,000,000.00 DA).

Les soumissionnaires doivent présenter leurs offres accompagnées des pièces énumérées dans l'article 16 du cahier des charges. Chaque soumissionnaire doit présenter son offre en une (01) originale et deux (02) copies, portant respectivement les mentions « originale », « copie 1 » et « copie 2 ». Le dossier de candidature, l'offre technique et l'offre financière, doivent être misés dans des enveloppes séparées.

Les trois enveloppes sont insérées dans une enveloppe cachetée et anonyme, comportant la mention suivante :

A n'ouvrir que par la commission d'ouverture des plis et évaluation des offres
Appel d'offres national et international ouvert avec exigence de capacités minimales
N° 16 /DGAP/DMSEF/2023

ACQUISITION D'UNE SOLUTION (EQUIPEMENTS ET LOGICIELS) DE GUICHETS AUTOMATIQUES DE BANQUE

INSTALLATION & MISE EN SERVICE DE 1000 GAB REPARTIS EN TROIS LOTS :
Lot 3 : 100 GAB Multifonctions Indoor.

L'ouverture, en séance publique, des dossiers de candidatures, des offres techniques et financières, correspond au dernier jour de la durée de préparation des offres à 14h00.

Les candidats ou soumissionnaires sont invités à y assister.

El Moudjahid/Pub

ANEP 2416030192 du 30/09/2024